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BESLUITENLIJST 

COMMISSIE SAMEN LEVEN RIDDERKERK  
1 DECEMBER 2016 

 

 
Aanwezig  
Voorzitter  dhr. K. van der Duijn Schouten 

Griffier dhr. J. van Straalen 
Fracties alle fracties zijn vertegenwoordigd. 
Burgerleden mw. M. van der Schoor  
Van de zijde van het college wethouder mw. T. Keuzenkamp 
Ondersteuning agendapunt 4 
Ondersteuning agendapunt 5 
Ondersteuning agendapunt 6  
 

mw. J. Bos en dhr. J. v.d. Waal 
dhr. T. Werksma 
dhr. K. Djodikromo 
 
 

1. Opening en vaststelling van de agenda 

 
De agenda is ongewijzigd vastgesteld. 
 

2. Spreekrecht voor hen die zich hebben aangemeld 

 
Ingesproken is door de heer R. Hitzert, namens de verenigingen Ten Donck, Saturnus, Slikkerveer 
en KCR (bijdrage toegevoegd). 
Tevens is ingesproken door dhr. E. Rondelez, namens de Stichting Bescherming Leefomgeving 
Ridderkerk Zuid-Oost (bijdrage toegevoegd). 

 

3. Vaststellen besluitenlijst commissie Samen leven van 10 november 2016 

 
De besluitenlijst is ongewijzigd vastgesteld. 
 
Ten aanzien van de toezeggingen: 
1. Ontwerpbegroting Jeugdzorg. De wethouder laat weten de resultaten van het onderzoek nog 
niet te hebben ontvangen. 
5. Schulddienstverlening. Het college heeft vanuit de raad niet de naam ontvangen. Wordt als 
afgedaan beschouwd. 
8. Bewegend Verbinden. De vraag over het schoolzwemmen is per mail beantwoord. Is afgedaan. 
 
Ten aanzien van de overige openstaande toezeggingen heeft wethouder Keuzenkamp geen 
informatie. (Deze is de volgende dag per mail toegestuurd en toegevoegd aan onderstaand 
overzicht van toezeggingen). De commissie geeft aan dat bij vervanging van portefeuillehouders 
deze informatie ook aan de commissie verstrekt moet kunnen worden.  
 

4. Uitkomst onderzoek naar nieuwe locatie KCR en een nieuwe sporthal op sportpark 
Reijerpark 

 
Na vragen en beantwoording is besloten de raad te adviseren het voorstel TER DEBAT te 
behandelen. 
 
De wethouder heeft de volgende toezeggingen gedaan:  

a. De commissie ontvangt de verslaglegging van de met de samenwerkingspartners 
gevoerde rondetafelgesprekken. 

b. De wethouder zal aan KCR vragen voor welk bedrag zij na de fusie de accommodatie en 
de velden van Sagitta heeft overgenomen. 

c. De commissie ontvangt de resultaten van het uitgevoerde ecologisch onderzoek en van 
het parkeeronderzoek als deze laatste beschikbaar zijn. 

d. Het college komt in februari terug op de garantstelling  
 

5. 2
e
 Tussenrapportage 2016 GR BAR-organisatie 

 
Na vragen en beantwoording en na discussie is de Tussenrapportage behandeld. 
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De wethouder zegt toe dat de commissie een actueel overzicht zal ontvangen van de stand van 
zaken rond de investeringen. 
 

6. Belastingverordeningen en –tarieven 2017 

 
Na vragen en beantwoording is besloten de raad te adviseren het voorstel TER DEBAT te 
behandelen. 
 
De commissie Samen leven adviseert de raad te besluiten: 
  
A. de Tarieventabel haven- en kadegeld 2017 te wijzigen door in 3.1.2.b, 3.1.3.b en 3.1.4.b ‘over’ 
te vervangen door ‘overige’ en de zin te eindigen met ‘, per m2’ 
 
B. in de Tarieventabel parkeerbelasting 2017: 

a. eenmaal 7.2.2 te schrappen, omdat deze er dubbel instaat 
b. in 7.2.2. onder 3, ‘per’ toe te voegen vóór ‘kalenderjaar’ 
c. in 7.2.4 onder 2, de punt weg te halen  

 
Op de VNG site staat een overzicht Opbrengst Reclamebelasting per gemeente. Met welke 
gemeente, qua opbrengst, Ridderkerk vergelijkbaar zou kunnen zijn, wordt aan de commissie 
meegedeeld. 
 

7. Van burgerparticipatie naar overheidsparticipatie: Ridderkerk dragen we samen 

 
Na vragen en beantwoording is besloten de raad te adviseren het voorstel TER DEBAT te 
behandelen. 
 
De commissie Samen leven adviseert de raad in het besluit op te nemen dat na één jaar een 
tussenevaluatie wordt gehouden. De griffier is gevraagd een tekstvoorstel voor dit advies te doen.       
 

8. Mededelingen gemeenschappelijke regelingen 

 
Er zijn geen mededelingen. 
 

9. Mededelingen college ontwikkelingen drie decentralisaties 

 
Er zijn geen mededelingen.  
 

10. Mededelingen college 

 
Er zijn geen mededelingen. 
 

11. Rondvraag leden 

 
Er zijn geen vragen.  
 

12. Ter kennisneming: raadsinformatiebrieven 

 
De aangeboden raadsinformatiebrieven zijn voor kennisgeving aangenomen. 
 

13. Ter afdoening: motie 

 
Motie 2014 – 19 inzake het recht op uitdagen gemeente (‘right tot challenge’) is afgedaan. 
 

14. Ter afdoening: actie rekenkamercommissie 

 
Met de Raadsinformatiebrief, d.d. 23-9-2016, Stand van zaken economie, zijn de aanbevelingen uit 
het rekenkamerrapport ‘Op zoek naar de eigen invloedssfeer’ (nr. 780) afgedaan. 
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De voorzitter sluit de vergadering rond 23.59 uur. 
Aldus vastgesteld in de openbare vergadering van 12 januari 2017, 
 
de griffier,     de voorzitter, 
 
 
 
 
mr. J.G. van Straalen    mw. C. van Vliet 
 

 
LIJST VAN TOEZEGGINGEN COMMISSIE SAMEN LEVEN 

Bijgewerkt t/m 1 december 2016 
 

Nr. Datum  Onderwerp Toezegging Uitvoeren 
door 

Streefdatum 
behandeling 

1. 27-8-15 Ontwerpbegro- 
ting Jeugdzorg 

Als de resultaten van het onderzoek van 
de GR naar mogelijke wachtlijsten is 
ontvangen, wordt de raad op de hoogte 
gesteld. Wethouder heeft GR 
meegedeeld dat raad op de hoogte wil 
worden gesteld. 
 

Keuzen 
kamp 

 

2. 07-04-16 Minimabeleid Nadat het college met partners afspraken 
heeft gemaakt, zal in commissieverband 
van gedachten worden gewisseld over de 
doelstellingen en resultaten van de 
afspraken. Dit zou kunnen in een vorm 
als de periodieke commissie-
bijeenkomsten over de 3 
Decentralisaties. 
De portefeuillehouder overlegt met de 
griffie 

Dokter Met partners 
zijn/worden 
afspraken 
gemaakt. 
Zodra 
hierover meer 
te melden is, 
zal met de 
griffie worden 
overlegd over 
de wijze 
waarop de 
raad hierover 
op de hoogte 
wordt gesteld. 
De 
bijeenkomste
n over de 
3D’s zijn 
vervallen, 
zodat dit op 
een andere 
wijze zal 
gebeuren. 
Een datum is 
op dit moment 
nog niet te 
geven. 

3. 19-05-16 Cultuureducatie De door de raad te maken keus zal na 
één jaar worden geëvalueerd. 
 

Japenga Mei/juni 2017. 
 

4. 15-06-16 Schulddienstver-
lening 

Bekeken wordt of het 
klanttevredenheidsonderzoek kan 
worden uitgevoerd door een 
onafhankelijke partij en wat daarvan de 
kosten zijn. Van de resultaten wordt de 
commissie op de hoogte gesteld met een 
raadsinformatiebrief. 

Dokter De 
klanttevreden
heidsonderzo
eken kunnen 
door een 
externe partij 
worden 
uitgevoerd. 
De 
streefdatum 
voor de 
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Nr. Datum  Onderwerp Toezegging Uitvoeren 
door 

Streefdatum 
behandeling 

uitvoering  
van deze 
KTO’s is voor 
de zomer van 
2017. 

5. 15-06-16 Schulddienstver- 
lening 

Onderzocht wordt op welke wijze de 
uitvoering na 1 maart 2017 kan 
plaatsvinden (uitbesteden of zelf ter hand 
nemen). Eind 2016 ontvangt de raad 
daartoe een voorstel. 

Dokter Eind 2016 

6. 15-06-16 Integraal 
Veiligheidsbeleid 

Het Uitvoeringsprogramma 2017 wordt 
de raad in 2016 ter kennisname 
aangeboden 

Attema November/ 
december 
2016 

7. 1-12-16 Nieuw locatie 
KCR 

a. Commissie ontvang verslaglegging 
ronde tafelgesprekken 
b. KCR wordt gevraag wat zij betaald  
heeft voor overname van Sagitta. 
c. Commissie ontvangt resultaten 
ecologisch onderzoek en 
parkeeronderzoek 
d. College komt in februari terug op 
garantstelling 

Keuzen- 
kamp 

 

8. 1-12-16 1
e
 Turap BAR Commissie ontvangt actueel overzicht 

investeringen 
Keuzen- 
Kamp 

 

9. 1-12-16 Belastingveror-
deningen 

Commissie wordt geïnformeerd met 
welke gemeente, qua opbrengst reclame- 
belasting, Ridderkerk volgens de site 
VNG vergeleken kan worden. 

Keuzen- 
kamp 

 

 
LIJST MET ACTIE EN AANDACHTSPUNTEN 

 

1. Blijvende 
afspraak 
 

Bijtincidenten De raad ontvangt jaarlijks een 
raadsinformatiebrief met een overzicht 
van de bijtincidenten van het voorgaande 
jaar. Na ontvangst direct voor commissie 
agenderen. 
 

Attema Juni 2017 

2. 26-6-14 Tussenrappor- 
tages BAR 

Worden voortaan standaard 
geagendeerd voor de commissie Samen 
leven 
 

Griffier 2 x per jaar, 
juni en nov 

3. 1-10-15 Jaarverslag en 
trendberichten 
SenW 
 

Stuurt het college na ontvangst door aan 
de raad 

Keuzen 
Kamp 

Doorlopend 

 
 
INSPREEKBIJDRAGE DE HEER R. HITZERT 

 
Geachte commissie, 
 
De kunst van de Politiek is te luisteren naar de burgers en dit te vertalen in een breed gedragen 
resultaat. Mocht dit lukken door de inzet van uw ambtenaren en betrokken organisaties, dan mag u 
als politiek trots zijn. 
Wel nu, ik sta hier als trotse woordvoerder die mag spreken namens de huidige bewoners van het 
Reyerpark te weten, Ten Donck, Saturnus, Farelcollege en Slikkerveer maar ook de toekomstige 
bewoners: KCR. 
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De opdracht die u heeft gegeven aan uw ambtenaren om een gezamenlijke oplossing te zoeken 
voor het Reyerpark, is positief ervaren. 
De gedrevenheid en geduld van uw ambtenaren onder leiding van Joé Bos en de ondersteuning 
vanuit Sport en Welzijn onder leiding van Patrick Vermeulen heeft in onze ogen een mooi plan 
opgeleverd waarin alle organisaties zich kunnen vinden. 
 
Het plan wat voor u ligt is tot stand gekomen door een aantal open, respectvolle, pittige maar 
vooral inhoudelijke discussies. 
De openheid van de organisaties in de discussies heeft geresulteerd in een onderling vertrouwen. 
Dit vertrouwen gaan we uitwerken in een samenwerkingsplan op gebieden als inkoop, 
duurzaamheid, sportparkaangelegenheden, maar misschien ook wel een sportpoli of veel meer 
  
Al met al een mooi resultaat. Maar we zijn er nog niet. Het Reyerpark moet een park worden 
waarin alle Ridderkerkers zich thuis voelen, een park dat gaat bloeien; waarin Ridderkerkers, jong 
en oud, kunnen recreëren; sporten en kunnen genieten met het hele gezin. 
 
Wij zien de toekomst positief in, mede dankzij de ambtenaren, Sport en Welzijn en u als politiek. 
Dank daarvoor. 
 
 
 
INSPREEKBIJDRAGE DE HEER E. RONDELEZ 
 
 
Geachte commissie,  
 
Onze stichting zet zich in voor een goede leefomgeving van de bewoners in Drievliet en het Zand. 
Bij die goede leefomgeving hoort ook dat patiënten in een verpleeghuis in eenpersoons kamers 
met eigen sanitair kunnen wonen, en dat er voldoende ruimte is voor wonen met zorg op daarvoor 
geschikte locaties. Daar zetten we ons honderd procent voor in.  
 
Toen Salem dit jaar haar plannen presenteerde voor modernisering van de woonunits, bleek dat er 
al een keuze was gemaakt voor een configuratie van de gebouwen die zeer nadelig is voor de 
omwonenden. Die keuze lag vanaf het begin niet open. Uit de evaluatie van het proces blijkt dat - 
door het overslaan van een massastudie - de omwonenden meteen op achterstand zijn gezet. 
Desondanks heeft de stichting onderzocht of er toch alternatieve mogelijkheden zijn, waarbij de 
wensen van Salem en de omwonende volledig tot hun recht komen. Die alternatieve 
mogelijkheden zijn er wel degelijk. Dit is getoetst door directies van andere verpleeghuizen, en die 
beoordelen dit als realistisch. Verder is het o.a. goedkoper, duurzamer, gunstiger voor de patiënten 
en kan het zelfs sneller worden gerealiseerd.  
 
Dit plan hebben we gepresenteerd aan Salem. Salem heeft hierop geantwoord die mogelijkheid 
niet te benutten, met name vanwege een andere visie. De andere aspecten zijn naar onze mening 
niet overtuigend weerlegd. We hebben nog eens contact gezocht met Salem. Salem heeft laten 
weten dat ze niet op hun standpunt terugkomen. Ze hebben meteen de daad bij het woord 
gevoegd en een aanvraag voor een omgevingsvergunning ingediend. Uiteraard teleurstellend voor 
ons.  
 
Ter voorbereiding van bezwaar en beroep hebben we het plan aan de beheersverordening laten 
toetsen. We komen tot de voorlopige conclusie dat op drie punten de voorgenomen uitbreiding niet 
in overeenstemming is met de beheersverordening:  
Ten eerste: er vigeert geen bestemmingsplan maar een beheersverordening.  
Een beheersverordening heeft een beherend karakter, grote wijzigingen zijn niet toegestaan.  
Ten tweede: als Salem en het college gebruik willen maken van de afwijkingsregel dan dient het de 
belangen af te wegen. Wij zijn benieuwd naar de criteria die het college hiervoor hanteert.  

Ten derde: In de beheersverordening is uitdrukkelijk bepaald dat aanbouw, uitbouw en 
bijgebouwen niet zijn toegestaan.  
Kortom, om een omgevingsvergunning te kunnen afgeven is een wijziging van de 
beheersverordening nodig.  
Wat ik nu heb verteld, staat uitvoerig beschreven in een evaluatierapport dat ik straks zal 
overhandigen aan deze commissie. Het rapport is voor iedereen beschikbaar en kan worden 
gedownload via onze website.  
 
Wat kunt u voor ons doen?  
Alles goed en wel beschouwd is er nu een nieuwe situatie ontstaan.  
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Als de gemeente in deze situatie het initiatief zou nemen om de partijen weer aan tafel te krijgen, 
dan kunnen er twee vliegen in één klap worden geslagen.  
1. De gemeente brengt de partijen tot een compromis;  

2. Op gewijzigde beheersverordening biedt de ruimte om de gevraagde omgevingsvergunning af te 
geven.  
 
Eigenlijk is dit een mooi voorbeeld hoe het beleid ‘Van burgerparticipatie naar 
overheidsparticipatie, Ridderkerk dragen we samen’ in de praktijk kan worden toegepast. De 
mindmap biedt uitstekende aanknopingspunten. Wij stellen voor om deze casus te benutten om tot 
een compromis te komen zonder verliezers.  
 
Samenvattend:  
1. Wij willen het liefst in goed overleg met Salem tot een compromis komen.  
2. Wij willen niet terecht komen in situatie met langdurige juridische procedures.  
3. De gemeente kan cruciale rol spelen om de partijen tot een compromis te bewegen.  

 
Dank voor uw aandacht.  
 
 

 


